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Proces – verbal 
încheiat azi 31.01.2020  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 11 consilieri locali .    
 D-ul secretar da citire procesului - verbal al sedintei anterioare .  
 Supus la vot procesul -verbal al sedintei anterioare se aproba cu unanimitate de voturi .  

D-na Marin Mihaela are depusa o cerere prin care solicita acordul privind participarea la 
sedinta consiliului local . 

D-na primar – orice persoana poate participa la sedinta, este publica 
D-na Marin Mihaela – la 20-21 ani am fost angajata vanzatoare la d-ul Stoica Ion – 

consilier local, am fost in regula, nu am iesit lipsa la inventar 
           - Mi-a spus sa fac un imprumut la banca, au falsificat in cartea de munca, au trecut 
functia directoare si un salariu de 30 milioane in anul 2008 

- Am ramas cu un credit la BCR, nu au mai platit, iar postasul ducea plicurile la fam. 
Stoica Ion 

- A venit executorul judecatoresc, am 600 milioane de plata, sunt si altii in situatia 
mea (chiar si un pensionar care a lucrat ca tractorist la d-ul Stoica Ion) 

D-ul Stoica Ion – sa prezentati dovezi, apelati la instanta si vedem, banii s-au achitat, au 
mai ramas niste bani de la lipsuri in gestiune. A fost la mare, cu ce bani  ? 

D-na Marin Mihaela – am venit sa va spun ce fel de om este d-ul consilier local Stoica 
Ion . 

D-ul presedinte Tanase Aniel – este de competenta instantei de judecata, nu a consiliului 
local . 

D-ul presedinte Tanase Aniel da citire ordinei de zi : 
 1 . Proiect de hotărâre cu privire la însuşirea Acordului de cooperare privind 

organizarea şi exercitarea activității de audit public intern 

             2 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
 Supusa la vot, ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi . 

  D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 1  aflat pe ordinea de zi : 
1 . Proiect de hotărâre cu privire la însuşirea Acordului de cooperare privind 

organizarea şi exercitarea activității de audit public intern 

  D-na primar – in 29.11.2019 am aprobat exercitarea activitatii de audit prin ADI Vedea, 
urmand sa perfectam acordul de cooperare azi . 

- A cerut d-ul Perieteanu Gheorghe sa vada ca ADI Vedea are auditul in obiectul de 
activitate 

D-na primar prezinta hotararea judecatoreasca privind obiectul de activitate audit pentru 
ADI Vedea cat si adresa de la finante cu cele doua modalitati de exercitare a auditului . 

D-na primar – legea nu ne mai da voie sa facem contract direct cu auditorul 
- ultimul tarif 750 lei este in anul 2010, acum este 1200 lei si platim catre ADI Vedea, 

sunt 5 UAT – uri  in ADI Vedea 
D-ul State Gheorghe – si curtea de conturi verifica? 

D-na primar – da, curtea de conturi verifica si ea, sunt lucruri separate, el vine aici cand 
este control de la curte, in sprijinul activitatii noastre si si a curtii de conturi . 

D-ul Perieteanu Gheorghe – sa vina si sa-si faca datoria, nu sa dea buna ziua si sa plece . 
Supus la vot, pct. 1 de pe ordinea de zi se aproba cu unanimitate de voturi, astfel fiind 

adoptata hotararea nr. 1 . 
  D-ul presedinte Tanase Aniel citeste pct. 2  aflat pe ordinea de zi : 

             2 . Întrebări, interpelări, petiţii . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – in legatura cu concesionarea izlazului, am inteles ca sunt 

cereri, cand se face licitatie ? 
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D-na primar – in 2 ore au venit toti sa ceara izlaz, este cineva in spatele lor 
- avem lipsa 40 ha izlaz, am facut ridicarile topo, urmeaza sa se faca amenajamente 

pastorale 
- mi-au zis sa dau eu declaratie ca am 303 ha de izlaz, insa nu este suprafata in teren, 

si ulterior sa defrisez anual cateva ha pentru a-l reda ca izlaz 
- sunt terenuri cu maracinisuri mari, deci suntem blocati 
- le-am recomandat sa exploateze crescatorii de animale asa cum doresc, nu prea sunt 

crescatori de animale, deci nu se vor deranja unii pe altii 
D-ul State Gheorghe – d-ul Dobre Emil zice ca anul acesta este scutire de la aplicarea 

amenajamentelor pastorale 
D-na primar – eu vreau sa le dam, nu ne lasa legea 
- d-ul Dobre Emil n-a respectat contractul, a expirat acel contract 
- la sfarsitul anului 2019 am fost din nou la un pas de blocarea conturilor, a castigat o 

firma in instanta, nu s-au platit penalitatile din trecut, ne-am trezit cu suma de plata 
pe 29.12.2019, nu s-au gasit documentele, ne-au acordat o pasuire 

- am plangere penala (din partea d-lui Perieteanu Gheorghe) ca nu am platit facturile 
la ziua comunei, o sa pot plati doar cand va fi o hotarare judecatoreasca  

- stocul de motorina pentru iarna este intreg, am iesit bine la controlul politiei, dupa 
reclamatia d-lui Perieteanu Gheorghe, avem stocul care era necesar pentru iarna 

D-ul Stoica Ion – am fost la cadastru, mi s-a spus ca daca nu se rezolva, pierd terenul 
D-na primar – faceti demersuri, nu e de competenta consiliului local, daca nu a dat titlul, 

apare UAT in cartea funciara, nu am facut eu cartile funciare . 
D-ul Perieteanu Gheorghe – sa caute inginerul Scarlat Virgil in documentele vechi, sa 

vedeti ca iese izlazul . 
D-na primar - in teren nu se gaseste categoria izlaz pentru cele 40 ha 
D-ul Perieteanu Gheorghe – d-na primar, pentru ca la sedinta trecuta mi-ati spus sa fiu 

mai bun in prag de sarbatori, am devenit mai bun si iti urez la multi ani acolo... si am sa vin cu 
pachet la tine .  
           Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal . 

 
 
 
               Preşedinte ,                         Întocmit , 

              Tanase Aniel                                      Nicolăiţă  Viorel 


